

T9S USER MANUAL

T9S
Two-rider Bluetooth Intercom



1: Summary

3: Bluetooth intercom pairing with T9S and with Other Brand

3.1: Two of T9S headset power on, long press K_INTERCOM for approx. 2s, blue and red light flash alternately, then short press K_INTERCOM of either one of T9S, the headset blue light will blink quickly, mean in searching situation, when the other device red light off, blue light flash rhythm, paring successfully. Short press K_INTERCOM to make 2 devices come into intercoms or quit from intercom mode.

4: Pairing with cell phone and phone using.

When power off, long press K_POWER for approx. 6s, blue and red light flashing, headset enters mobile phone pairing mode.

4.1 Memory connects with cell phone.

Once pairing with cell phone, when power on again, headset will re-connect with mobile automatically. Or in case disconnect during standby mode, short press K_POWER button, will connecting again.

4.2 Answer phone calling.

When there is call, headset will automatically answer after 8s, or press K_POWER to answer.

4.3 Reject phone calling.

When have incoming calls, double press K_POWER to reject within 8s.

5: Music plays control.

5.1 play /pause.

Short press K_POWER to control play/pause the music.

5.2 Music next / previous.

During music playing, double press K_UP/K_DOWN to choose next/previous songs.

6: Last number redials.

When cell phone standby, double press K_UP to make last number redialing. When dialing a number, short press K_POWER to cancel the last number redialing.

7: Voice dialing.

When phone standby, double press K_DOWN to make voice dialing.

8: Current battery notice

When standby, double press K_POWER to report current battery

9: Activate/quit intercom.

Instantby, short press K_INTERCOM button to activate intercom, when in intercom mode, short press K_INTERCOM again to quit from intercom.

10: Voice volume control.

Short press K_UP/K_DOWN to adjust the voice volume

11: FM function.

11.1 FM on/off

When standby, long-press (1s) K_UP or K_DOWN button to turn on FM radio.

11.2 Choose a FM channel.

During FM working, double press K_UP or K_DOWN button to turn off FM radio.

12: Connect walkie-talkie with wire

12.1 When walkie-talkie and headset connect with right wire, (need to choose the cable according to the Walkie-talkie model), then able to talk radio through the headset earphone mic and speakers. Walkie-talkie talking mode and Bluetooth intercom mode exist at the same time. Use either one you want.

13: Low battery warning.

When battery level very low, headset will make warning every 5 minutes.

14: Charging status.

During charging, RED light is on, after full charging, the light will turn blue.

15: technical specifications.

Bluetooth 3.0
Supports A2DP EDR
Working hours: 15 hours
Standby time: 350 hours
Charging time: 3 hours
Battery: lithium containing rechargeable lithium battery 800mA, 3.7V
Dimensions: 89 mm *46 mm *20 mm

16: Installation method

MOUNTING (Temporary Mount)

- 1, Position and fasten the clip bracket onto helmet.
- 2, Remove the metal handles after clip bracket has been installed.
- 3, Use additional anti-slip rubber patch provided if required.
- 4, Slide WT-T9S upward to release from.

TOP

17: Product parameters.

Bluetooth version 3.0
Support A2DP EDR
Working time: 15 hours
Standby time: 350 hours
Charging time: 3 hours
Battery: built-in lithium battery 800mA, 3.7V
Product dimensions: 89 mm *46 mm *20 mm

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

RF Exposure Information:
FCC RF Exposure requirements: The highest SAR value reported under this standard during product certification for use next to the head with the minimum separation distance of 0mm is 0.904W/Kg. This transmitter must not be collocated or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.
This product is in compliance to FCC RF Exposure requirements and refers to FCC website <https://apps.fcc.gov/oetcf/eas/reports/>
FCC ID: 2AM52-T9S

Keys indication:

K_POWER	K_INTERCOM
K_DOWN	K_UP

Power on / power off

Press K_POWER for approx. 2s, red light flashing, and power on.

When power on status, press K_POWER for approx. 2s, power off.

3: Bluetooth intercom pairing with T9S and with Other Brand

3.1: Two of T9S headset power on, long press K_INTERCOM for approx. 2s, blue and red light flash alternately, then short press K_INTERCOM of either one of T9S, the headset blue light will blink quickly, mean in searching situation, when the other device red light off, blue light flash rhythm, paring successfully. Short press K_INTERCOM to make 2 devices come into intercoms or quit from intercom mode.

4: Pairing with cell phone and phone using.

When power off, long press K_POWER for approx. 6s, blue and red light flashing, headset enters mobile phone pairing mode.

4.1 Memory connects with cell phone.

Once pairing with cell phone, when power on again, headset will re-connect with mobile automatically. Or in case disconnect during standby mode, short press K_POWER button, will connecting again.

4.2 Answer phone calling.

When there is call, headset will automatically answer after 8s, or press K_POWER to answer.

4.3 Reject phone calling.

When have incoming calls, double press K_POWER to reject within 8s.

5: Music plays control.

5.1 play /pause.

Short press K_POWER to control play/pause the music.

5.2 Music next / previous.

During music playing, double press K_UP/K_DOWN to choose next/previous songs.

6: Last number redials.

When cell phone standby, double press K_UP to make last number redialing. When dialing a number, short press K_POWER to cancel the last number redialing.

7: Voice dialing.

When phone standby, double press K_DOWN to make voice dialing.

8: Current battery notice

When standby, double press K_POWER to report current battery

9: Activate/quit intercom.

Instantby, short press K_INTERCOM button to activate intercom, when in intercom mode, short press K_INTERCOM again to quit from intercom.

10: Voice volume control.

Short press K_UP/K_DOWN to adjust the voice volume

11: FM function.

11.1 FM on/off

When standby, long-press (1s) K_UP or K_DOWN button to turn on FM radio.

11.2 Choose a FM channel.

During FM working, double press K_UP or K_DOWN button to turn off FM radio.

12: Connect walkie-talkie with wire

12.1 When walkie-talkie and headset connect with right wire, (need to choose the cable according to the Walkie-talkie model), then able to talk radio through the headset earphone mic and speakers. Walkie-talkie talking mode and Bluetooth intercom mode exist at the same time. Use either one you want.

13: Low battery warning.

When battery level very low, headset will make warning every 5 minutes.

14: Charging status.

During charging, RED light is on, after full charging, the light will turn blue.

15: technical specifications.

Bluetooth 3.0
Supports A2DP EDR
Working hours: 15 hours
Standby time: 350 hours
Charging time: 3 hours
Battery: lithium containing rechargeable lithium battery 800mA, 3.7V
Dimensions: 89 mm *46 mm *20 mm

16: Installation method

MOUNTING (Temporary Mount)

- 1, Position and fasten the clip bracket onto helmet.
- 2, Remove the metal handles after clip bracket has been installed.
- 3, Use additional anti-slip rubber patch provided if required.
- 4, Slide WT-T9S upward to release from.

TOP

17: Product parameters.

Bluetooth version 3.0
Support A2DP EDR
Working time: 15 hours
Standby time: 350 hours
Charging time: 3 hours
Battery: built-in lithium battery 800mA, 3.7V
Product dimensions: 89 mm *46 mm *20 mm

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

RF Exposure Information:
FCC RF Exposure requirements: The highest SAR value reported under this standard during product certification for use next to the head with the minimum separation distance of 0mm is 0.904W/Kg. This transmitter must not be collocated or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.
This product is in compliance to FCC RF Exposure requirements and refers to FCC website <https://apps.fcc.gov/oetcf/eas/reports/>
FCC ID: 2AM52-T9S

操作说明

T9S
两人对讲头盔蓝牙耳机



1: 按键分配

3: 配对另一台内部对讲

两台T9S在开机待机状态，长按对讲键“K_INTERCOM”2秒，红蓝灯交替闪烁，然后短按其中一台的对讲键“K_INTERCOM”，这台T9S蓝灯快闪，等待配对完成，两台返回待机状态，蓝灯慢闪。

4: 配对手机

在关机状态，长按电源键“K_POWER”6秒，红蓝灯交替闪烁，进入手机配对状态

4.1 重连手机

刚开机时，T9S会自动重连手机。或者在未连接待机状态，短按电源键“K_POWER”

4.2 接听来电

来电时，T9S会8s后自动接听来电，或短按电源键“K_POWER”接听来电

4.3 拒绝来电

来电时，双击电源键“K_POWER”，拒绝来电

5: 音乐控制

5.1 播放 /暂停

短按电源键“K_POWER”控制音乐播放暂停

5.2 上下曲控制

音乐播放中，双击加键“K_UP”/减键“K_DOWN”控制上下曲

6: 末号重拨

在待机时，双击加键“K_UP”重拨最后电话。正在重拨时，短按电源键“K_POWER”取消重拨

7: 语音拨号

在待机时，双击减键“K_DOWN”实现语音拨号

8: 通报电量

在待机时，双击电源键“K_POWER”通报当前电量，电量通报有3个等级：电量充足，电量一半，电量低。

9: 进入/退出内部通话

待机时，短按对讲键“K_INTERCOM”，控制内部通话

10: 音量调节

5.1 播放 /暂停

短按电源键“K_POWER”实现音量调节

11: 收音机功能

11.1 收音机打开/关闭

待机时，长按加键“K_UP”或减键“K_DOWN”1秒，打开收音机

11.2 收音机调台

收音机工作时，长按加键“K_UP”或减键“K_DOWN”向上或向下调台

12: 低电通知

5分钟通知一次低电

13: 充电状态

充电中，红灯亮，充饱电，蓝灯亮。

14: 配对普通蓝牙耳机

让普通蓝牙耳机进入配对状态，T9S在已开机待机状态，长按K_INTERCOM 2S，红蓝灯交替闪，然后再短按K_INTERCOM，蓝灯快闪，等待一会，会完成配对。

15: 连接普通蓝牙耳机

待机状态，双击K_INTERCOM，连接配对的普通蓝牙耳机

16: 有线对讲机使用方法

1: 将对讲机连接线插入T9S对讲机接口（USB），当耳机正确连接对讲机时，耳机会听到其他对讲机发出的声音。当T9S有其他声音进来时，例如：手机通话，音乐，内部对讲，FM收音，声音信号会进行混音，你可以同时听到他们。

2: 对讲机讲话：

按住对讲机连接线上的PTT按钮，便可以通过耳机的麦克风讲话，松开PTT按钮，便结束讲话。

3: 对讲机连线功能可以在T9S开机或关机状态下使用。

1: 按键分配

3: 配对另一台内部对讲

两台T9S在开机待机状态，长按对讲键“K_INTERCOM”2秒，红蓝灯交替闪烁，然后短按其中一台的对讲键“K_INTERCOM”，这台T9S蓝灯快闪，等待配对完成，两台返回待机状态，蓝灯慢闪。

4: 挂断电话

通话中，短按电源键“K_POWER”，挂断电话

5: 音乐控制

5.1 播放 /暂停

短按电源键“K_POWER”控制音乐播放暂停

6: 末号重拨

在待机时，双击加键“K_UP”重拨最后电话。正在重拨时，短按电源键“K_POWER”取消重拨

7: 语音拨号

在待机时，双击减键“K_DOWN”实现语音拨号

8: 通报电量

在待机时，双击电源键“K_POWER”通报当前电量，电量通报有3个等级：电量充足，电量一半，电量低。

9: 进入/退出内部通话

待机时，短按对讲键“K_INTERCOM”，控制内部通话

10: 音量调节

5.1 播放 /暂停

短按电源键“K_POWER”实现音量调节

11: 收音机功能

11.1 收音机打开/关闭

待机时，长按加键“K_UP”或减键“K_DOWN”1秒，打开收音机

11.2 收音机调台

收音机工作时，长按加键“K_UP”或减键“K_DOWN”向上或向下调台

12: 低电通知

5分钟通知一次低电

13: 充电状态

充电中，红灯亮，充饱电，蓝灯亮。

14: 配对普通蓝牙耳机

让普通蓝牙耳机进入配对状态，T9S在已开机待机状态，长按K_INTERCOM 2S，红蓝灯交替闪，然后再短按K_INTERCOM，蓝灯快闪，等待一会，会完成配对。

15: 连接普通蓝牙耳机

待机状态，双击K_INTERCOM，连接配对的普通蓝牙耳机

16: 有线对讲机使用方法

1: 将对讲机连接线插入T9S对讲机接口（USB），当耳机正确连接对讲机时，耳机会听到其他对讲机发出的声音。当T9S有其他声音进来时，例如：手机通话，音乐，内部对讲，FM收音，声音信号会进行混音，你可以同时听到他们。

2: 对讲机讲话：

按住对讲机连接线上的PTT按钮，便可以通过耳机的麦克风讲话，松开PTT按钮，便结束讲话。

3: 对讲机连线功能可以在T9S开机或关机状态下使用。